



Alonex Arctic Autotravels - Autoadventures & Active Holydays
Like a Diesel Engine in The Arctic, while The Polar Star is still Burning!

Alonex Electronic Engineering Ltd. P.O.Box 123, Holon 5810101, Israel
Tel.: +972-3-5037099, Fax: +972-3-5031048, E-mail: arctic@alonex.com, URL: <https://www.arctic.org.il>

DOC REF NO.: ARCTIC-250829-AD-MEMBERS-ADVERTISEMENT (Preliminary)
Alonex Arctic Autotravels - Members Advertisement
Алонекс Арктика Автопутешествия - Реклама Участников

Created: August 29, 2025
Published: August 30, 2025
Last updated: September 24, 2025

Arctic Expeditions Members Advertisement

This file contains advertising posters and business cards of our travelers - entrepreneurs, professionals, amateurs, people of art, and other various fidgets, who ride along the roads of Israel in manual gearboxes, and who are stressed by forced digital-stupidification, Google-globalization and spiritual internet castration, who believe in their strength, in their arms and legs, and not in rotten baits, who believe in their eyes, ears and in their natural intelligence, and not in digital bear auto-hints regarding everything, who remember a friend's birthday not by a WhatsDown reminder, but because they celebrated it together around a campfire, who will find the way to a dream without Waze, who live as alive, and not like dead SMS-herbariums sweating of boredom under the glass of their dumb-phones.

Yes, we bear moral responsibility for each advertising material represented here, and sincerely believe in competence, accuracy and simply in the integrity of all service providers, entertainment, and people of art and creativity, declared here. We believe that ours will not let you down!

Реклама Участников Арктических Экспедиций

В этом файле размещаются рекламные постеры и визитные карты наших путешественников - предпринимателей, профессионалов, любителей, людей искусства, и других различных непосед, кто катается по дорогам Израиля на ручных коробках, и кого напрягают принудительная цифровизация, гугло-глобализация и духовная интернет кастрация, кто верят в свои силы, в свои руки-ноги, а не в тухлые заманухи, кто верят своим глазам, ушам и в свой естественный интеллект, а не цифровым медвежьим автоподсказкам относительно всего, кто помнят День рождения друга не по напоминалке ВатсДауна, а потому, что у костра отмечали вместе, кто найдут дорогу к мечте без Вейса, кто живыми живут, а недохлыми СМС-гербариями потеют от скуки под стеклом своих тупофонов.

Мы да, несем моральную ответственность за каждый рекламный материал представленный здесь, и искренне верим в компетентность, аккуратность и просто в порядочность всех поставщиков услуг, развлечений, и людей искусства и творчества, заявленных здесь. Верим, наши не подведут!

НЕ Хочешь ИСКАТЬ ПРИКЛЮЧЕНИЙ? ОНИ ТЕБЯ ЖДУТ В АРКТИКЕ!



Михаил Кошарский – Ремонт Офисных Печатающих Устройств

Дипломированный техник по ремонту принтеров, со значительным опытом работы в сервисных лабораториях Hewlett-Packard, Elbit Systems и Matrix, предлагает услуги по ремонту Принтеров, Факс-Машин и МФУ - Мульти Функциональных Устройств для организаций и частных лиц.

Michael Kosharsky - Printing Office Equipment Repair

A certified printer repair technician with extensive work experience in Hewlett-Packard, Elbit Systems and in Matrix service laboratories, offers repair services of Printers, Fax-Machines and MFD – Multi-Functional Devices, for business offices and individuals.

Tel.: 052-5901830, 054-2077477
E-mail: mkosharsky@gmail.com
Location: Petach Tikva
Vehicle driven: Hyundai H-10, Manual Transmission



Эди - Перевозки Квартир и Офисов

Тщательные и очень аккуратные перевозки домашней и офисной мебели, как себе не возим, включая сопутствующие услуги по разборке и сборке мебели. И как понятно, нейлон-картон упаковка и наружный лифтинг вещей с помощью автокрана для высотных этажей без лифта.

Eddy - Apartment and Office Equipment Transportation

Careful and accurate transportation services for home and office furniture, as we do not carry ourselves, including related services for furniture disassembling and assembling. And as you know, nylon-cardboard packaging and external lifting of things with a truck crane for high-rise floors without elevators.

Tel.: 054-5777211
E-mail: NA
Location: Holon
Vehicles driven: Mitsubishi L200 GLX, Isuzu N75.190, Manual Transmission



Алекс Шапиро

Профессиональный и ответственный водитель автобуса предлагает встречу, трансфер и проводы в международных аэропортах Израиля на минибусе, а также частные поездки на Мертвое море, в пустыню Негев, в Элат, на Киннерет и шатл между Иерусалимом и пляжами Бат Яма круглый год.

Alex Sapiro

A professional and responsible bus driver offers meeting up, transfer and conduction in the Israel International Airports, private journeys on the Dead Sea, on Negev desert, in Eilat, on Kinneret, and mini-shuttle between Jerusalem and Bat Yam sea beaches all year round, as well.

Tel.: 03-5037095
E-mail: NA
Location: Bat Yam
Vehicle driven: Volkswagen T6 Caravelle, Manual Transmission



Alonex Arctic Autotravels - Autoadventures & Active Holydays
Like a Diesel Engine in The Arctic, while The Polar Star is still Burning!

Alonex Electronic Engineering Ltd. P.O.Box 123, Holon 5810101, Israel

Tel.: +972-3-5037099, Fax: +972-3-5031048, E-mail: arctic@alonex.com, URL: <https://www.arctic.org.il>

DOC REF NO.: ARCTIC-250829-AD-MEMBERS-ADVERTISEMENT (Preliminary)
Alonex Arctic Autotravels - Members Advertisement
Алонекс Арктика Автопутешествия - Реклама Участников

Created: August 29, 2025
Published: August 30, 2025
Last updated: September 24, 2025

Эдилим - Лимузин Автосопровождение

Торжественное Автосопровождение на коллекционном белом Лимузине, с большим, стильным и немного брутальным личным водителем представительского класса. Свадьбы, разводы, романтические встречи и расставания, встречи старых и новых друзей и врагов, терки, стрелки и разборки только без оружия и без крови. Трансферы между гостиницами, ресторанами, аэропортами, курортами, заповедниками и парками, историческими и религиозными местами. Вечерний Тель Авив и Яфо, соленое Мертвое море, граненный Эйлат, обетованный Иерусалим и весь Израиль у Ваших ног, рук и не только, из уютного и просторного интим салона с баром, с приятной музыкой и с кубинской сигарой.

Edilim - Limousine Escort Services

The Ceremonial Auto Escort Services on a vintage white Limousine, with a big, stylish and slightly brutal personal driver of the executive class. Weddings, divorces, romantic meetings and partings, meetings of old and new friends and enemies, friction-squabbles, arrows and showdowns but without weapons and without blood. Transfers between hotels, restaurants, airports, resorts, nature reserves and parks, historical and religious places. Evening Tel Aviv and Jaffa, the salty Dead Sea, faceted Eilat, the promised Jerusalem and all Israel at your feet, hands and not only, from a cozy and spacious intimate salon with a bar, pleasant music and with a Cuban cigar.

Tel.: 054-4493540

E-mail: NA

Location: Tel Aviv

Vehicle driven: Mercedes Benz E250 Limousine, Manual Transmission



**Алонекс Арктика Автопутешествия - Как Дизель в Заполярье,
пока Горит Полярная Звезда!**



Alonex Arctic Autotravels - Autoadventures & Active Holydays
Like a Diesel Engine in The Arctic, while The Polar Star is still Burning!

Alonex Electronic Engineering Ltd. P.O.Box 123, Holon 5810101, Israel
Tel.: +972-3-5037099, Fax: +972-3-5031048, E-mail: arctic@alonex.com, URL: <https://www.arctic.org.il>

DOC REF NO.: **ARCTIC-250829-AD-MEMBERS-ADVERTISEMENT (Preliminary)**
Alonex Arctic Autotravels - Members Advertisement
Алонекс Арктика Автопутешествия - Реклама Участников

Created: August 29, 2025
Published: August 30, 2025
Last updated: September 24, 2025

(Awaiting for pictures)

Андрей

Междугородное комфортабельное такси 6 мест и поездки на минибусе 14 мест. Торжества, свадьбы, экскурсии, аэропорты. А также разведение декоративных цветов Адениум (Пустынная Роза) и шотландских котят.

Andrey

Intercity comfortable taxi 6 sits and minibus 14 sits trips. Festivity, weddings, excursions, airports. Also cultivation of decorative Adenium flowers, and breeding of Scottish kittens.

Tel.: 054-4728772
E-mail: NA
Location: Nahariya
Vehicle driven: Ford Transit, Manual Transmission

(Awaiting for pictures)

(Awaiting for pictures)



ISFAR SONY Video Laboratory at Migdal Shalom, Tel Aviv. ~1987.

Олег Твердовлев

Многопрофильный инженер с фундаментальными знаниями и опытом в классических электрических и механических Системах Автоматического Управления, в электронике, компьютерах и в системном программировании встроенных контроллеров и микропроцессоров. Водитель категорий В/С/D/E, со значительным опытом эксплуатации и обслуживания ДВС и моторной техники. Электроника и компьютерное конструирование, разработки, консультации и решение сложных инженерных сбоев и отказов, выкруливание подвисших проектов по железу и системным кодам.

Oleg Tverdovlev

A multi-science specialist with fundamental knowledge and practical experience in the Classic Electric & Mechanical Control Systems, in Electronic & Computer Sciences and Embedded System programming. B/C/D/E driver, with significant experience in servicing and exploitation of Gasoline and Diesel engines and vehicles, Electronic and Computer engineering, consulting, complicated failures resolving and taxiing out stuck HW/SW projects.

Tel.: 03-5031045
E-mail: olegt@praftec.com
Location: Holon
Vehicle driven: Renault Kangoo, Manual Transmission

Alonex - Where The Art of Electronics is Alive!



Alonex Arctic Autotravels - Autoadventures & Active Holydays
Like a Diesel Engine in The Arctic, while The Polar Star is still Burning!

Alonex Electronic Engineering Ltd. P.O.Box 123, Holon 5810101, Israel
Tel.: +972-3-5037099, Fax: +972-3-5031048, E-mail: arctic@alonex.com, URL: <https://www.arctic.org.il>

DOC REF NO.: **ARCTIC-250829-AD-MEMBERS-ADVERTISEMENT (Preliminary)**
Alonex Arctic Autotravels - Members Advertisement
Алонекс Арктика Автопутешествия - Реклама Участников

Created: August 29, 2025
Published: August 30, 2025
Last updated: September 24, 2025

Related resources:

<https://www.alykel.com>
<https://www.jetjeep.com>
<https://www.navostar.com>
<https://www.arctic.org.il/pdf/ARCTIC-250821-AD-ABANDONED-EILAT-ADVENTURE-TRIP.pdf>
<https://www.arctic.org.il/pdf/ARCTIC-250413-AUTO-TRAVEL-GEAR-CATALOG.pdf>
<https://www.arctic.org.il/pdf/ARCTIC-250419-AUTO-CONVOY-REG-FORM.pdf>
<https://www.arctic.org.il/pdf/ARCTIC-250327-AD-9-MAY-AUTO-CONVOY-2025.pdf>
<https://www.arctic.org.il/pdf/ARCTIC-250717-AD-SAR-CRAFT-ROLLING-START.pdf>